

INSTRUCTION **BOOKLET**



HAIR DRYER SF9693HD





EN ENGLISH

Before beginning installation, read these instructions carefully. This will simplify installation and ensure that the product is installed correctly and safely. Leave these instructions near the product after installation for future

reference



1200 Watts 220-240V~, 50-60Hz Serial / Batch No: 9693092024

TABLE OF CONTENTS

- Please follow the notices in the Instructions Manual to assemble and use the product.
- Please read and understand the Instructions Manual and keep it properly for future reference.
- If you have any question in use, please contact online service in the required language.

| SAFETY IS IMPORTANT — | 03 |
|----------------------------------|----|
| QUICK VIEW — | 03 |
| SAFETY INSTRUCTIONS — | 03 |
| IMPORTANT — | 04 |
| BEFORE USE THE HAIR DRYER ———— | 04 |
| HELP AND ADVICE | 06 |
| CLEANING — | 06 |
| TECHNIC DATE — | 06 |
| CORRECT DISPOSAL OF THIS PRODUCT | 06 |

Thank you for buying this product. Please read and understand this manual carefully and keep it properly for convenience. The pictures in this instruction manual are for reference only, specifications are subject to the physical product.

Safety is important

Your safety and the safety of others is important. Please, therefore, ensure you read the safety instructions before you operate this hairdryer.

Quick view



A: Air nozzle

B: shuck

C: rear cover

D: switch

E: left and right handle

F: bushing

Safety instructions

Read all the safety instructions before first use of your hairdryer.

WARNING:

THIS HAIRDRYER IS LIVE UNTIL THE POWER IS DISCONNECTED AT THE MAINS, TO AVOID RISK OF ELECTRIC SHOCK:

 Do not use this appliance near bathtubs, showers, basins or other vessels containing water.

WARNING: Do not use this appliance near water.

- The airborne noise emitted by the appliance ≤ 85 dB(A).
- when the hairdryer is used in a bathroom, unplug it after use since the proximity of water presents a hazard even when the hairdryer is switched off.
- For additional protection, the installation of a residual current device (RCD) having a
 rated residual operating current not exceeding 30 mA is advisable in the electrical
 circuit supplying the bathroom. Ask your installer for advice.
- · This appliance is not intended for use by persons(including children) with reduced

physical, sensory or mental capacities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their by person responsible for their should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

- · Always unplug the hairdryer after use.
- Do not use or store the hairdryer where it can come into contact with water.
- If the appliance falls into water, UNPLUG IT IMMEDIATELY. Do not reach into the water until the power has been disconnected.
- · This hairdryer should never be left unattended when plugged in.
- Do not pull or wrap power cord around the hairdryer.
- · Close supervision is necessary when this appliance is used by, on , or near children.
- Do not use attachments not recommended by the manufacturer.
- Never operate the hairdryer if it has a damaged cord or plug or if it has been dropped into water. Return the appliance to a service centre for examination and repair.
- · Keep the cord away form heated surfaces.
- Never block the air vents at the rear of the hairdryer, or place it on a soft surface where
 the air vents free of dust, hair, etc. Do not insert any objects into the air vents.
- · Do not use outdoors, or where aerosol products are being used.
- · Do not direct hot air toward eyes.
- Attachments may get hot in use. Use care when handling them.
- · Do not put the hairdryer down while it is operating.
- Check that the voltage rating of this appliance matches that of your supply.

Important

The mains lead of this appliance is not replaceable by the user. If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

Safety considerations

- Position the power supply lead so that it is not likely to be walked on or pinched by things placed on or against them.
- Do not use the hairdryer in humid or damp conditions. Do not allow the appliance to get wet i.e. dripping or splashing, as this may be dangerous.

Ventilation

The slots and openings on the appliance are for ventilation. Do not cover or block them

as it could lead to overheating.

· NEVER let children push anything into the holes or slots on the hairdryer.

Before use the Hair dryer

Remove your hairdryer carefully from the box, you may wish to store the packaging for future use.

In the box

Inside your hairdryer package you should have:

·Hairdryer

·Concentrator

·User guide

Read these instructions before use.

Assembly

Clip the concentrator onto the front of the hairdryer (if required).

Switching on

Mains power

Unwind the power cable and plug into the mains socket and switch o n.

Set the On/Off switch to the required settings (1 or 2).

Switching off

When you have finished, set the On/Off switch to the off (0) position.

Using your hairdryer

Styling guide

Hair drying basics

- 1. Shampoo and condition your hair. Rinse the hair thoroughly. Towel blot hair to remove excess moisture. Divide your hair into sections. Using the dryer along with a styling brush, direct hot air through a section of hair at a time. Move dryer steadily across each section so that hot air pass through hair. Direct air flow at hair, not scalp.
- 2. Keep dryer's air intake vents unobstructed and free from hair while dryer.
- 3. To avoid over-drying, do not concentrate heat on any one section for any length of time. Keep the dryer moving as you style.
- 4. For quick styling, dampen hair with a mist of water before styling with the dryer.

- 5. When using the dryer to create curls and waves, dry hair almost completely on the warmest setting, then finish styling using the lower setting. This will set the style in your hair
- This dryer includes a concentrator attachment. Use the concentrator when you need to focus the drying power in a small area (such as a curl or a wave) or when you want to relax curly hair.



Work with hair in sections when creating a super straight look. Using a large round brush (approx. 2" in diameter) hold hair taut in each section and bend ends slightly under as you dry.



Tousled, natural-looking waves are easily created by grasping hair at the roots and scrunching between fingertips while drying.

Help and advice

Important

Before you do any of the following, make sure the hairdryer is unplugged from the mains supply.

Cleaning

Do not use liquid or aerosol cleaners.

Clean your appliance with a soft, damp (not wet) cloth.

The hairdryer does not work

Make sure it is plugged into the main supply and switch on.

Make sure the ON/OFF button is on.

Check the fuse in the plug (see Electrical Information).

If the hairdryer still does not work properly, refer to your authorized service agent.

Technic date

| Rated voltage (V) | AC 220-240V |
|-----------------------|-------------|
| Rated frequency (Hz) | 50-60Hz |
| Rated Power Input (W) | 1200W |

Correct Disposal of this product



This marking indicates that this product should not be disposed with other household wastes throughout the EU. To prevent possible harm to the environ ment or human health from uncontrolled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. To return your used

device, please use the return and collection systems or contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for environmental safe recycling.



Implementing Your expectations



المساعدة والمشورة

مهم

قبل القيام بأي مما يلي، تأكد من فصل مجفف الشعر عن مصدر التيار الكهربائي.

التنظيف

- لا تستخدم منظفات سائلة أو غازية.
- قم بتنظيف جهازك بقطعة قهاش ناعمة ورطبة (غير مبللة).

مجفف الشعر لديعمل

- تأكد من توصيله بمصدر الإمداد الرئيسي وتشغيله.
 - تأكد من تشغيل زر التشغيل/الإيقاف.
- افحص الفيوز الموجود في القابس (انظر المعلومات الكهربائية).

إذا كان مجفف الشعر لا يزال لا يعمل بشكل صحيح، فيرجى الرجوع إلى وكيل الخدمة المعتمد لديك.

المعلومات التقنية

الفولطية (فولت) التيار المتناوب 220-240 فولت

التردد المقدر (هرتز) 60-50 هرتز

مدخلات الطاقة المقدرة (وات) 1200 وات

التخلص الصحيح من هذا المنتج



تشير هذه العلامة إلى أنه لا ينبغي التخلص من هذا المنتج مع النفايات المنزلية الاذرك في جميع أنحاء الاتحاد الاوروبي. لمنع حدوث ضرر محتمل على البيئة أو صحة الإنسان من التخلص غير الخاضع للرقابة من النفايات، قم بإعادة تدويرها بطريقة مسؤولة لتعزيز إعادة

الاستخدام المستخدام للموارد المادية. لإعادة جهازك المستخدم، يرجى استخدام أنظمة الإرجاع والتحميل أو الاتصال بمتاجر التجزئة من حيث تم شراء المنتج. حيث يمكنهم أخذ هذا المنتج

لإعادة التحوير الأمن بيئيًا

استخدام مجفف الشعر الخاص بك دليل الدستخدام

أساسيات تجفيف الشعر

- 1. ضع الشاهبو والبلسم على شعرك. اشطف الشعر جيداً. استخدم الهنشفة لإزالة الرطوبة الزائدة. قسم شعرك إلى أقسام. باستخدام الهجفف مع فرشاة التصفيف، قم بتوجيه الهواء الساخن عبر قسم من الشعر في كل مرة. حرك الهجفف بثبات عبر كل قسم حتى يهر الهواء الساخن عبر الشعر. بحب ان بتم تدفق الهواء هاشرة على الشعر وليس فروة الرأس.
 - حافظ على فتحات سحب الهواء في المجفف دون عائق وأن تكون خالية من الشعر أثناء التحفيف.
 - 3. لتجنب الإفراط في التجفيف، لا تركز الحرارة على أي قسم لأي فترة من الوقت. حافظ على حركة المجفف كما تريد.
 - 4. للتصفيف السريع، بلل الشعر برذاذ الماء قبل تصفيفه بالمجفف.
- عند استخدام المجفف لعمل تجعيدات وتموجات، جفف الشعر بالكامل تقريبًا على الإعداد الأكثر دفئًا، ثم أنهى التصفيف باستخدام الإعداد السفلى. هذا سوف يحدد النهط في شعرك.
 - 6. يتضمن هذا المجفف ملحق مكثف. استخدم المكثف عندما تحتاج إلى تركيز قوة التجفيف
 على منطقة صغيرة (مثل التجعيد أو التموج) أو عندما تريد تنعيم الشعر المجعد.



creating a super straight look.

Using a large round brush (approx.

2" in diameter) hold hair raur in
each section and bend ends
slightly under as you dry.



Tousled, natural-looking waves are easily created by grasping hair at the roots and scrunching between fingertips while drying. استبداله من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة التابع لها أو أشخاص مؤهلين بشكل مماثل لتجنب المخاطر.

اعتبارات مهمة للسلامة

- ضع سلك إمداد الطاقة بحيث لا يحتمل السير عليه أو الضغط عليه بواسطة أشياء موضوعة عليه.
 - لا تستخدم مجفف الشعر في ظروف أو أجواء رطبة. لا تسمح للجهاز أن يبتل لأن ذلك قد يكون خطراً.
 - الفتحات الموجودة بالجهاز مخصصة للتهوية. لا تغطيها لأن ذلك قد يؤدي إلى ارتفاع درجة الحرارة.
 - لا تسمح أبدًا للأطفال بدفع أي شيء داخل الفتحات الموجودة في مجفف الشعر.

قبل استخدام محفف الشعر

قم بإزالة مجفف الشعر الخاص بك بعناية من الصندوق، قد ترغب في تخزين العبوة لاستخدامها

في المستقبل.

داخل الصندوق

يجب أن يكون لديك في داخل عبوة مجفف الشعر الخاص بك ما يلي:

•مجفف شعر

• المكثف

• دليل المستخدم

التركيب

قم بتركيب المكثف على الجزء الأمامي من مجفف الشعر (إذا لزم الأمر).

التشغيل

الطاقة الرئيسية

قم بفك كابل الطاقة وقم بتوصيله بمقبس التيار الكهربائي وقم بتشغيله.

اضبط مفتاح التشغيل/الإيقاف على الإعدادات المطلوبة (1 أو 2).

إيقاف التشغيل

- هذا الجهاز غير مخصص للاستخدام من قبل النشخاص (بها في ذلك النطفال) ذوي القدرات البدنية أو الحسية أو العقلية المنخفضة، أو الذين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة، ما لم يتم منحهم الإشراف أو التعليمات المتعلقة باستخدام الجهاز من قبل شخص مسؤول عن سلامتهم.
 بحب مراقبة الاطفال للتأكد من عدم عيثهم بالحهاز.
 - افصل مجفف الشعر دائمًا عن الكهرباء بعد الاستخدام.
 - لا تستخدم مجفف الشعر أو تخزنه في مكان يمكن أن يتلامس فيه مع الماء.
- إذا وقع الجهاز في الماء، افصله عن الكهرباء على الفور. ولا تلمس الماء حتى يتم فصل الكهرباء.
 - لا ينبغي أبدًا ترك الجهاز دون مراقبة عند توصيله بالتيار الكهربائي.
 - لا تسحب أو تلف سلك الطاقة حول مجفف الشعر.
 - الإشراف الدقيق ضروري عند استخدام هذا الجهاز من قبل الأطفال أو عليهم أو بالقرب منهم.
 - لا تستخدم ملحقات غير موصى بها من قبل الشركة المصنعة.
- لا تقم مطلقًا بتشغيل مجفف الشعر إذا كان سلكه أو قابسه تالمًا أو إذا تم سقوطه في الماء. أعد
 الدهاز الى مركز الخدمة للفحص والاصلاح.
 - أبقي السلك الكهربائي بعيدًا عن الأسطح الساخنة.
- لا تقم مطلقًا بسد فتحات الهواء الموجودة في الجزء الخلفي من مجفف الشعر، أو تضعه على سطح ناعم بحيث تكون فتحات الهواء خالية من الغبار والشعر وما إلى ذلك. لا تقم بإدخال أي أ شياء في فتحات الهواء.
 - لا تستخدم في الأماكن المفتوحة أو حيث يتم استخدام منتجات الأيروسول.
 - لا توجه الهواء الساخن نحو العينين.
 - قد تصبح الملحقات ساخنة أثناء الاستخدام. توخى الحذر عند التعامل معها.
 - لا تضع مجفف الشعر جانباً أثناء تشغيله.
 - تأكد من أن معدل الجهد الكهربي لهذا الجهاز يتطابق مع مصدر الطاقة لديك.

مهم

لا يمكن للمستخدم استبدال سلك التيار الكهربائي لهذا الجهاز. في حالة تلف سلك الإمداد، يجب

السلامة مهمة

سلامتك وسلامة الآخرين مهمة. لذا يرجى التأكد من قراءة تعليمات السلامة قبل تشغيل مجفف الشعر.

نظرة سريعة

A: فوهة الهواء

B: الهيكل الخارجي

C: الغطاء الخلفي

D: مفتاح التشغيل

E: المقبض الأيسر والأيمن

F: بطانة معدنية

تعليمات الئمان

اقرأ جميع تعليمات السلامة قبل الاستخدام لأول مرة لمجفف الشعر.

تحذير:

يظل مجفف الشعر هذا يعمل حتى يتم فصل الطاقة عن مصدر التيار الكهربائي.

لتجنب خطر التعرض لصدمة كهربائية:

- لا تستخدم هذا الجهاز بالقرب من أحواض الاستحمام أو الأوعية الأخرك التي تحتوي على الماء.
 تحذير: لا تستخدم هذا الجهاز بالقرب من الماء.
 - درجة الضوضاء المنقولة بالهواء المنبعثة من الجهاز ≥ 85 ديسيبل (A).
 - عند استخدام مجفف الشعر في الحمام، افصله عن الكهرباء بعد الاستخدام لأن قربه من الماء يشكل خطرًا حتى عند إيقاف تشغيله.
- للحصول على حماية إضافية، يُنصح بتركيب جهاز تيار متبقي (RCD) له تيار تشغيل متبقي
 مقدر لا يتجاوز 30 مللي أمبير في الدائرة الكهربائية التي تزود الحمام. اطلب المشورة من
 الشخص المختص.

قائمة المحتويات

- فصلا اتبع التعليمات الواردة في كتيب المستخدم من أجل تركيب واستخدام المنتج
- فضلا اقرأ مع الفهم كافة التعليمات الواردة في كتيب المستخدم واحتفظ بالكتيب في مكان امن للرحوع الده لاحقا
- اذا كان لديك أسئلة حول استخدام المنتج، فضلا تواصل مع خدمة العملاء عبر الإنترنت، حسب اللغة التي تحتاجها

| ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ | ۳. |
|-------------------------------------------------------------|----|
| نظرة سريعة ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ | ۳. |
| تعليمات الأمان | ۳. |
| റമറ | 3. |
| قبل استخدام مجفف الشعر ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ | ٥٠ |
| المساعدة والمشورة مهم | ٦, |
| التنظيف | ۰۷ |
| المعلومات التقنية ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ | ۰۷ |
| التخلص المحيد من هذا المنتد | ٠٧ |

شكرا لشرائك هذا المنتج. فضلا اقرأ مع الفهم كافة التعليمات الواردة في كتيب المستخدم واحتفظ بالكتيب للرجوع اليه لاحقا. ان الصور الواردة في هذا الكتيب هي للتوصيح فقط. مواصفات المنتج الحقيقية هي ما تجدها على المنتج نفسه.









1200 Watts

مجفف شعر

اس اف۹۲۹۳ اتش دی



قبل البدء في التركيب، اقرأ هذه التعليمات جيدا. ان اتباع هذه التعليمات سيسهل عمليـة التركيب بالشكل الأمـن والصحيح. أتـرك كتيب التعليمات بالقرب من المنتج للاطلاع عليها لاحقا.





Serial / Batch 220-240V~. 50-60Hz No: 9693092024

